
Pekarové zatopili kvůli energetice, když byla
příliš moudrá: „Vláda Andreje Babiše se prý
vykašlala na plynárenskou diverzifikaci“
Odpovědeli jí: „Německo diverzifikuje tak, že
staví z Ruska druhý Nordstream.“
- CZ24 News | 18. října 2021

ČESKO: Předsedkyně TOP 09 to na svých sociálních sítích schytala od sledujících za slova o české
energetice. Vláda Andreje Babiše se prý vykašlala na plynárenskou diverzifikaci.

„Naše vláda – na rozdíl od té Babišovy – se na energetickou bezpečnost nevykašle. (…) V tuto chvíli
jsme více jak z 90 procent závislí na jediném plynovodu vedoucího z Moskvy – přitom existují i další
možnosti, jak trasy a zdroje diverzifikovat. Ale i na to se Babišova vláda vykašlala,“ napsala Markéta
Pekarová Adamová na svých sociálních sítích.

Svým sledujícím slíbila, že se prý ze současné energetické situace pokusí vybruslit vynaložením
maximálního úsilí.

Její slova nenechala chladnými její sledující. Ti si všimli, jak v dané situaci „diverzifikuje“ svoji
plynovou závislost na Rusku například sousední Německo.

„A Německo diverzifikuje tak, že staví z Ruska už druhý Nord Stream,“ uvedl na adresu závislosti na
ruském plynu Petr Bolf.

„Další 4 roky za vše může Babiš. Alibistické!“ myslí si Jaroslava Biharyová.
„Markéto, to si píšeš sama, nebo ti to někdo nakukal? Prvně se pořádně seznam s problematikou, a
pak něco tvrď. Vypadá to dost blbě, když plácáš nesmysla a chceš nás vést,“ myslí si uživatel
Miroslav Ludvík.

„Už se na Andreje Babiše vykašlete, „čo bolo, to bolo”. Teď budete mít možnost se ukázat, a na to
jsem fakt zvědavej, ostatně jako celý náš národ,“ napsal Dušan Škaroupa.

„A tak jsme se dozvěděli pravdu boží. Za vysoké ceny energií prý může končící vláda Andreje Babiše.
To je ale nějaké divné. Jak za to může vláda, když cenu ovlivňuje neviditelná ruka trhu? Ta samá
neviditelná ruka trhu, kterou zavedla ODS v pověstných devadesatkách. K ničemu takovému by
nikdy nedošlo, kdyby neproběhla privatizace energetiky. Byl by jeden dodavatel energií a nemohlo by
se nijak s touto komoditou kšeftovat. Tím pádem by neexistovala ani Bohemia Energy nebo cokoliv
jiného. Do budoucna je tedy nutné zestátnit energetiku, vytvořit jednoho výhradního dodavatele a
regulovat cenu státem ve veřejném zájmu,“ dodal Jan Klán.

https://cz24.news/pekarove-zatopili-kvuli-energetice-kdyz-byla-prilis-moudra-vlada-andreje-babise-se-pry-vykaslala-na-plynarenskou-diverzifikaci-odpovedeli-ji-nemecko-diverzifikuje-tak-z/
https://cz24.news/pekarove-zatopili-kvuli-energetice-kdyz-byla-prilis-moudra-vlada-andreje-babise-se-pry-vykaslala-na-plynarenskou-diverzifikaci-odpovedeli-ji-nemecko-diverzifikuje-tak-z/
https://cz24.news/pekarove-zatopili-kvuli-energetice-kdyz-byla-prilis-moudra-vlada-andreje-babise-se-pry-vykaslala-na-plynarenskou-diverzifikaci-odpovedeli-ji-nemecko-diverzifikuje-tak-z/
https://cz24.news/pekarove-zatopili-kvuli-energetice-kdyz-byla-prilis-moudra-vlada-andreje-babise-se-pry-vykaslala-na-plynarenskou-diverzifikaci-odpovedeli-ji-nemecko-diverzifikuje-tak-z/
https://cz24.news/pekarove-zatopili-kvuli-energetice-kdyz-byla-prilis-moudra-vlada-andreje-babise-se-pry-vykaslala-na-plynarenskou-diverzifikaci-odpovedeli-ji-nemecko-diverzifikuje-tak-z/

